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Protokół z Zebrania Sołeckiego, które odbyło się w d
w Szkole podstawowej Ligota_Burze.i

Ż } "il$- 2ti13

Zębranierozpoczą1SołtysLigotyStanisławSłowik,witając*ifu
Burmistrza Czechowic - Dziedzic Mariana Błachuta. Zastępcę Burmistrza Macieja Kołoczka o
PrzewodnicZącego Rady Miejskiej Damian a Zelaznego. Następnie Sołtys stwierdził prawomocnośc
zebranla i przedstawił jego porząd'ek:

1. otwarcie i stwierdzenie prawomocności zebrania.
2. Przedstawienie porządku zebrania.
3. Wybór sekretarza zebrania.
4. Wybór Komisji uclrwał i wniosków.
5. Przyjęcie protokołu z poprzednLego zebrania'
6. Sprawozdanie Sołtysa z działa\ności.
1' Propozycje zadań na2O14 rok w ramach środków do dyspozycji Sołectwa'
8. Propozycje zadań inwestycyjnych do budzetu Gminy na2074 rok.
9' Propozycje zadań inwestycyjnych do budzetu Starostwa Powiatowego na Ż014 rok.
10. Sprawy bieŻące, dyskusje, wolne wnioski.
1 1. Podjęcie uchwał w sprawie zgłoszonych wniosków.
1 2. Zamknlęci e zebrani a.

Ad.3.

Na sekretarzy zebtania Sołtys Zaproponował Pana Marcina Dzikiego i Pana Bronisława Jarczok.
Propozycj ę przyj ęto j ednogłośnie.

4d.4.

Do Komisji uchwał i wniosków Zaproponowano Pana Henryka Hess i Pana .Iana Londzina.
Propozycj ę przy1 ętoj ednogłośni e'

Ad 5.

Protokół z poprzedniego zebrania był przedstawiony obecnym do wglądu. Protokół przyjęto
większością głosów, 2 osoby wstrzymały się od głosu, głosów przeciw brak.

'Ąd.6.

Sołtys Stanisław Słowik przedstawił zebranym sprawozdanie ze swojej działalnosci (w załączeniu).
Zebranj nie wnieśii zastrzeżeń wobec częgo przystąpiono do głosowania' Sprawozdanie przyjęto
większością głosów, 2 osoby wstrzymały się od głosu, głosów przeciw brak.
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^d.7.
Propoz-1,cje zadań na 2014 rok w ramach środkow do dyspozyc.ie Sołectwa przedstawił Sołtys

Stanisław Słowik (w z'a\a,czeniu) zgłaszając własna autopoprawltę dot. punktu 2' dotyczącej budorł'v

Ściezki rowelowej przy ul. Ligockiej, Do przedstawionych propozycji złoŻono kilka pytań

iwniosktiw:

Pan Stryczek Bogclan zapytał o mozliwoŚć zwiększenia Środków na zakup nagrod dia dzieci Szltoł1'

Focistawowei w ZS rv Ligocie. Sołt"vs wyiaśnił, ze środki ptzeznaezone na zakup nagrod są w ciągLr

roii Li złvl ę:kszanc .| 
e ś li D;;rc lit łl' z gias::a tłk i e zapoti:z_e bcwan ie.

liair j*lz_t,Łic,:':ek pocizięilo'wał iiadzic Sołeciłi*j i Sclłl'l'sorł'i za wsparcie ciol.vezaec organizae.ji l{ir;elu

Rttrłlertlwcgt.,' ZiłwtriosiLtlv,,ai taiizc tl zaiiup', negrtlci1'w posracr roweru cila lowarz)'Slw'a Pr''.v.Jacl()l

Ligotv. Burnristrz Maciei Kołoczek zaproponował. aby TPL zł<>Żyło wniosek do Cinrinv

o dolinarrsowanie a środki na pewno slę zna.idą.

Pan Drozciowski lreneusz wnioskował o zakup i<onrputera cila ocldziału Przedszkolnego w Ligclcie

Centrum. Burmistrz Maciej Kołoczek odpowieclział, Że rozezna temat i komputer zostanie

przekazany z LJrzędu Mlejskiego lub zostanie zakupiony w ramach Środków budzetu Gmin-v.

Pan .lerz1, Bozek wnioskował o lampy oświetleniowe przy Domu Kultury w Ligocie. Sołtvs

Stanisław Słowik oclpowiedział. Że skonsuituje temat z osobą projektuiącą oŚwietlenre

graz pracownikiem ocipowiedzialnym za oŚwietienie ulic w Urzędzie Mieiskim'

Pani Długoszzapytała o trai{torek clo koszenia trawy przy ZS w Ligocie. Sołtys Stanisław Słowik

w-vjaŚnił, ze szkoła posiada taki na stanie i uzytkuje go klub Sporto\Ą/y LKS Ligota. Poiazd ma juz

1 1 lat. ulega częstym awariom i w przyszłości będzie konieczny zakup nowego.

Pan Krzempek Antoni wnioskował o zwiększenie środkow na organtzację spotkań emerytów

i rencistow. Sołtys Stanisław Słowik odpowiedział, Że śroclki zostały zwiększone 2 lata temu

i nie ma mozliwości ich dalszego zwiększenia, gdyz będzie to skutkować zmniejszeniem

ich w irrnym zadaniu. Burmistrz Maciej Kołoczek Zaploponował, aby złoŻyc wniosek do Urzędu

Miejskiegci w ramach konkursu o dofinansowanie organizacji pozarządowych.

w głosowaniu nad budzetem większość zebranych opowiedziała się za jego przy.jęciem,

2 osoby wstrzymały się od głosu, głosÓw przeciw brak'

Ad. 8.

Propozycje zdan do budzetu Gminy Czechowice-Dziedzice na2014 rok (w załączentu) przedstawił

Sołtys Stanisław Słowik, ktory wniosł własną autopoprawkę do punktu 7, aby dopisać do zadania

budowę ściezki rowerowej.

Pani Dłudosz wnioskowała o dopisanie do punktu 3, dodatkowych ulic do wykonania oświetlenia:

Sródrzeczna i Mi1iardowłcka.

Pani Fiiapek Iwona wnioskowała o zasypanie dziur lub wykonanie nowej nakładki asfaltowej

na uiicy Zacisznej' Burmistrz Maciej Kołoczek odpowiedziaŁ, Że lemont tejże ulicy jest w trakcie
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realizacji i wykonawca zadania otrzymał zlecenie na .iej utwardzenie. Niewykluczone, ze projekt
asfaltu będzie ujęty w budzecie na 2014 rok. Burmistrz dodał, Że ulica Zacl'szna.jest długim
odcinkiem i są problemy z właścicielem ostatniej działki, gdyż przebywa on poza granIcarni kraju
1n1ę zezwala na poszerzenle drogi.

Pan Andrzej Kobiela wnioskował o utwardzenie gryzem asfaltowym ulicy Stawiskiej.

Pan Hanus Alojzy wnioskował o naprawę przepustu i poboczy na ulicy Wodospadowej,
gdyz powoduje to zapadanie się drogi.

Pan Stanisław Rusek wnioskował o wykonanie nakładki asfaltowei na u1icy Tartacznej. Burmistrz
Maciej Kołoczek wyjaśnił, iż właściciel części drogi musi uregulować stan prawny te.jze drogi,
aby móc .jąprzekazac Gminie ' Urząd nie moze wydawaó publicznych funduszy w tym celu'

Pan Jerzy Bozek zapfiał o nowe ściezki rowerowe na terenie Gminy, Burmistrz Marian Błachut
wy;aśnił zebranym, Żę ścieŻka musi miec szerokośc 2 metrów, co utrudnia budowanie takowych
na terenie miasta' Jednakze jest pomysł na nowe ściezkj lowerowe wzdłuŻ ulic Traugutta i Węglowe.j
rł' kierutrku rzeki Wisły.

Pan Łukasz Zmij apelował o poplawę jakości ulicy Bory, gdyŻ pojawiają się dziury. odpowiedzi
udzieiił Sołtys, ktory wyjaśnił iz był inspektor nadzoru budowlanego, który zlecił firmie zewnętrznej
wykorranie ekspertyzy asfaitu. Najprawdopodobniej wykonawca zastosował asfait złej iakości
i jeśli nie naprawijej w ramach gwararrcji to nie wykiuczone, Że zostanie skierowany pozew do sadu.

Pan Musialik podziękował Sołtysowi za remont u1icy Leszczynowej. Jednakze dodał, iz minęły
2\ata od obietnicy odwodnieniatefte drogi. której nlę zrealjzowano. Burmistrz Błachut powiedział,
Że zajmie się ta sprawą.

Pan Ireneusz Drozdowski zapytał o dalszy remont ultcy Zawodzie na odcinku miedzy dwoma
rzekan:ri. Burmistrz w1'jaśnił, iz w tym momencie nie ma środków nato zadanie. Dodatkowo trzeba
przebudowac wyjazd z ulicy Zawodzię na ulice Bielską, gdyz cięzkie pojazdy naruszają chodnik
ikrawęzniki'

Pan Cielecki wskazał na postawienie absurdalnych znaków ograniczająci'ch prędkośc oraz kontroli
radarowej na terenie Grniny. Burmistrz Marian Błachut wyjaśnił, iŻ zmienlły się przepisy plawa
w tej materii. Kontrole radarowe muszą się odbywac llryłącznte we wskazanych miejscach a znaki
wskazujące to miejsce muSZą być zamontowane na stałe' Poruszając temat dztałanta StraŻy Mielskiej
Burmistrz dodał, iz nie ma ZamIarU rozwląZywac tej jednostki. gdyz jest potrzebna dla poprarł1,
bezpieczenstwa i spełnia inne zadanianlŻ Policja.

Pan Solańs\<i zapytał o mozliwośc rłykonania termomodernizacii Szkoły Podstawowej w Ligocie
Burzej. Burmistrz Marian Błachut odpou'iedział, Żę Gmina stara się załatwtac Sprawy kompleksowo.
Przykładem iest budowa sali gimnastycznej na Miliardowicach, gdzie dodatkowo wykonano
termomoderntzację budyŃu szkoły. JednakŻe w tym przypadku były ograntczeniafinansowe.
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Pzur Tac]eusz Bednarczyk poruszył temat buclow1, zapLecza soc.ialnego na nowym boisku przy ulicy

Wapieniokie.j. Sołtys Stanisław Słowik odpowiedział' i*. są na to przezfiacaone środki w budzecie

sołeckim.

Pani Długosz zapytała o projekt i termin realizacji budowy przedszkola w Ligocie Centrum.

Burmistrz iv1aoiei Kołoczek wyjaśnił, Że do końca tego roku będzie zatwierdzony projeitt

przedszlłola i jest szansa na włączenie tego zdania do budzetu Gminy na Ż014 rok. .}ednallze

to zadanie jest przewidziane do realizacji przez dwa lata budzetowe, gdyż koszt przerłyzsza kwotę

2 mln złotych'

V.'l głcsov'laniu nad zairo,,ierdzcnieni prcłpoz1,cji zacaii ,Jc budzetu Gmin3' rł,ięlisze"lśc ::ebran}'ch

zi,rgłostllł,ała za przv.ieciem propoz1rc.ii, jeclna clselba u'slrz),mała się od głclsu. głclsow przeciv: i:raił_

Ad.9.

Propozyc.je zadan clo br'rdzetr-r Staroslwa Powiatowego na 2014 rok (w zaŁączeniu) przedstawił Sołtys

Stanisłarł, Słowik,

w d1,skusji nad przedstawionymi propozycjami głos zabtał. Pan Andrzej Kobiela. Zapytał

o mozliwość utr,vardzenia pobocZy na ulicy Długiej' Burmistrz Maciej Kołclczek odpowiedział,

Ze wykonawca kanalizacji (odpcwiedziainy za naruszenie drogi i pobocza) zobov"'iazał

się do uzupełnienia ubytkow po zakonczeniu inwestycji.

Pan lrenęusz Drozdcwski zap5.,tał c przejście dia pieszych przy rondzie, ktore ma powstać w centrum

Ligoty. Cdpowiedzi udzielił Sołtys.

Pan Jerzy Bozek wnioskował, aby kolejna częśó chocinika przy ulicy Miliardowickiej była

budowana w stronę Domu Kultury a nie w Stronę Zabrzega jak planowano' Burmistrz Maciej

Kołoczek wyjaśnił, Że na chodnik w stronę Zabrzega jest już projekt. To zadanie jest tańsze

poniewaz są juz połozone rury kanalizacyjne' Jednakze w przyszłości planuje się połozenie ci-rodnika

na całym odcinku ulicy Miliardowickiej.

Pan Ireneu sz zapytał o prawo skręty na skrzyzowaniu DKi z ulicą Ligocką lub poszerzenie wyjazdu.

Burmistrz Marian Błachut wyjaśnił, że priorytetem dla Gminy jest przebudowa skrzyzowania DKl
z ulicami Lipowską i Swierkowicką. Generalna Dyrekcja Drog Krajowych i Autostrad

nie ma funduszy na inne zadanta w naszej gminie.

Pan Musialik był zainteresowany nowym pęronem autobusowym przy ullcy Zabrzeskiej.

Głos zabrał Pan Edwa.Id Wizner, który wnioskował o napisanie pisma do Starostwa powiatowego

celem czyszczenia kana|ików i koszenia poboczy przy ulicy Bielskiej.

Pan Zmy Łukasz wnioskował o nowe miejsce pomiaru prędkości na ulicy Czechowickiej. Burmistrz

odpowiedział, Żeby wnioskowac ć1o Strazy Miejskiej o Wzftaczenie nowych miejsc pomiaru

radarem.

Pan Hanus A|ojzy wnioskował o przycięcie wierzb przy ulicy Sródrzecznej.
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Pani Długosz pytała o prze.iście dla pieszych przy przystanku ,.PGR" na ulicy Bieiskiel. Sołtys
odpowiedział,Że Starosta bielski nie widzi potrzeby utworzenia takowego przejscia.

W głosowaniu wszyscy zebrani opowiedzieli się za przyjęciem proponowa nych zad'ań.

Ad. 10.

W kole.jnyrn punkcie zebrantadotyczącyrn spraw biezących' równieŻ podjęto szeroką dyskus.ję.

Poruszenie wśród zebranych wywołał temat budowy kanaiizacji oraz ptzyd'omowych oczyszczalni
ścieków. Mieszkańcy zadawali wiele pFań dot' finansowania przyłączy, dopłat, stawek itd.
Wyczerpujących odpowiedzi udzielał Burmistrz Marian Błachut' Pani Henryka Podkańska
Zaproponowata zorganizowanie osobnego zebtania dot. wyłącznie tego tematu. Propozycja została
przyj ęta j ednogłośnie.

Pan Andrzei Kobieia wnioskował, aby wykonawca przebudowy wałów na rzece iłownicy naprawił
szkody i ubytki porł'stałe rra ulicy Podwale. Wnioskował takze o szybsze asfaltowanie nakładek
niszczonYch w trakcie robót kanai izacyjnych.

Pan Mrowiec Kazimierz zwrocił uwagę na stan ulicy Ks. Błazęia o]ejaka. Brak oznakowania.
zapadający się mostek przy wjeździe na ulicę Wapienicką oraz woda, która z1ewa się z u1icy
na prywatne posesje to na1ważniejsze problemy. Zaproponował budowę 2 progów zwa|nłającvch.
Burmistrz Marian Błachut odpowiedział, Że zainteresuje się problemem.

Pan Ireneusz Drozdowski wnioskował o więcej kubłów na popiół. odpowiedzi udzieiił Burmistrz
Marian Błacjrut.

Pan Szkucik wnioskował o wyciŃę olszy z terenÓu, gminnych działekprzy ulicy Niskiej.

Pan Danel poruszył temat dzikiego wysypiska w potoku przy ul' Rolników, prosząc
o jego likwidację,

Pan 'ian Londzin zapytał o mozliwości dofinansowania przydomowy ch oczyszczalni. Burmistrz
Marian Błachut odpowiedział, Że temat zostanie poruSzony na osobnym zebraniu'

Ad. I t.

Po zakończeniu p. Henryk
jednogłośnie'

Ad. 12.

Zebtanie zakończył Sołtys
zaprzybycie.

Hess odczy'tał uchwały i wnioski z zebranta. Zostały one przy.jęte

Stanisław Słowik' dziękujące gościom i zebtanym mieszkańcom
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